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----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Robin Slätt 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Förvaltningschef Marina Högland, Avdelningschef Carina Braun, enhetschef 

Sophie Dahlberg, controller Sara Östling, idrottsplanerare Thomas Helland 

sekreterare Erik Odenlid. 

 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes med tillägg av genomgång bevakningslistan 

 

 



 

 

 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Robin Slätt utsågs att justera protokollet. 

§3 

Anmälan av ojusterade protokoll om sådana finns 

Dolores Back signerade protokollet från det gemensamma sammanträdet med 

fastighetsnämndens råd 2017-11-06. 

 

§4 

Rådets medskick till VP arbetet 2018 

Avdelningschef Carina Braun gick igenom rådets medskick till verksamhetsplan 

2018 som läggs som bilaga ett till protokollet. 

Punkt 1. Se förvaltningens svar i bilaga ett. 

Punkt 2. Se förvaltningens svar i bilaga ett. 

Punkt 3. Se förvaltningens svar i bilaga ett samt nedan. 

Janne Delvert menar att rådet gärna vill vara med i de prioriteringar som skall 

göras utifrån Sweco rapporten.  

Enhetschef Sophie Dahlberg kan ge serviceförvaltningen ett uppdrag att stämma 

av det förslag till prioriteringsordning med FH rådet vilket rådet tycker vore bra. 

Dolly Back undrar varför man valt att gå fram just med de nedan nämnda 

hallarna/åtgärderna? Bedrivs det särskilt mycket idrott för funktionshindrade i 

dessa anläggningar? 

Tillgänglighetsprojekt som IDF föreslår till VP 2018:  

  

·         Tillgänglighetsanpassning av Hagsätrahallen med hiss och RWC. 3 mnkr. 

Rullstolsbunden elev har börjat på skolan som nyttjar hallen dagtid, därav 

prioriterat.  

·         Blackebergshallen. Inrättande av utrymme för säker plats. 800 tkr. Hallen 

ligger på andra våningen.  

·         Thorildshallen. Inrättande av säker plats samt ytterligare tillgänglig 

utrymningsväg. 1,2 mnkr.  

Enhetschef Sophie Dahlberg svarar att man i dessa anläggningar sett särskilda 

bekymmer men att man inte har speciell verksamhet för funktionshindrade i 

dessa hallar utan utgått från generella krav att alla våra hallar skall kunna 

besökas av aktiva eller av medföljande till aktiva. 



 

 

Idrottsplanerare Thomas Helland går igenom och börjar med Thorildshallen. 

Tillgänglighet finns upp med hiss men frångängligheten om det händer något är 

dålig. Man föreslår därför att man gör en s.k. säker plats och ytterligare 

tillgänglig utrymningsväg. Samma problem och samma tanke finns med 

Blackebergshallen. 

När det gäller tillgänglighetsanpassning av Hagsätrahallen med hiss och RWC 

så har idrottsförvaltningen blivit kontaktade av utbildningsförvaltningen. Det har 

i den närliggande skolan börjat en elev som är rullstolsburen. Skolan nyttjar 

denna hall för sin verksamhet och det är därför den här prioriteringen har 

kommit till. Problemet i hallen är tillgängligheten och det saknas också en 

RWC. Sisab kan inte gå in med medel då dom inte äger hallen. Ej heller 

utbildningsförvaltningen då det är så stora summor. Man hoppas att dessa 

åtgärder skall vara klara till skolstarten efter sommaren 2018. 

Punkt 4. Se nedan. 

Enhetschef Sophie Dahlberg klargör också diskussionen om de fem miljonerna 

och satsningen av dessa medel till åtgärder kring till/frångänglighet. Det finns 

ingen speciell satsning i anvisningarna till investeringsbudgeten men 

idrottsförvaltningen har själva tagit beslutet att den summan bör gå till denna typ 

av åtgärder. 

Förvaltningschef Marina Högland klargjorde att detta fortfarande inte är klart 

utan att det fortfarande ligger i en budgetprocess och att investeringsramen är 

hårt ansträngd.  

Jan Delvert undrar om det med ovan angivna åtgärder är slut med åtgärder och 

att rådet då missat att kunna vara med och påverka var åtgärder skall sättas in 

under 2018. 

Enhetschef Sophie Dahlberg svarar att man tagit tillvara själva problematiken i 

Sweco rapporten men att just dessa hallar enligt förvaltningen måste prioriteras 

då det är mycket allvarliga problem som finns just här, men att rådet kommer att 

kunna medverka i prioriteringsarbetet som serviceförvaltningen skall göra under 

2018 för 2019 och 2020 osv.  

Punkt 5. Avdelningschef  Carina Braun fortsätter efter dragningen av Sophie 

Dahlberg och Thomas Helland om planerade åtgärder med återkopplingen på 

synpunkter omkring VP 2018 med punkt 5. Se bilaga ett. 

Punkt 6. Se förvaltningens svar i bilaga ett. 

Punkt 7. Se förvaltningens svar i bilaga ett.  

Punkt 8. FH rådet vill att förvaltningens tjänstemän ges information om rådet 

Carina Braun erbjuder att man på intranätet ger en information om rådet och 

dess funktion och medlemmar vilket FH rådet ställer sig positiva till. Erik 

Odenlid tar kontakt med informationsenheten omkring detta. 



 

 

Jan Delvert vill att förvaltningen skall ses som en resurs som man kan vända sig 

till.  

Carina Braun lovar ett s.k. särtryck som rådet vid tidigare tillfällen begärt. 

Punkt 9. Om Bauhausgalan så lovar FC Marina göra vad hon kan för att 

tävlingarna även skall ha inslag med barn och ungdomar med funktionshinder – 

likaså att försöka få med parasporten. 

FC Marina Högland bjuder in parasportens ordförande Kjell Olofsson till nästa 

möte. 

Punkt 10. Nästa gemensamma möte blir på Åkeshovshallen –  

fastighetsnämndens råd är de som bjuder in till detta under våren 2018.  

Punkt 11. Se förvaltningens svar i bilaga ett.  

Punkt 12. Se förvaltningens svar i bilaga ett. 

Jan Delvert undrade vilka av dessa punkter som kommer med i VP 2018, dä 

svarade AC Carina Braun att dom punkter som har mer med rådets egna 

planering att göra inte kommer med i VP 2018.  

Punkt 1 finns med, punkt 2 kommer med, punkt 5 kommer inte med, punkt 6 

kommer med men inte specifikt men kommer med i det s.k. särtrycket, punkt 7 

kommer också med som särtryck, punkt 8 kommer inte med, ej heller punkt 9 

om Bauhausgalan, punkt 10 och 11 är mer av intern planering för råden. 

Punkt 12 om skyltprogrammet kommer som särtryck.    

§5 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2017-11-21.  

FC Marina Högland gick igenom ärendena till idrottsnämndens kommande 

sammanträde enligt bilaga tre föredragningslista idrottsnämnden. 

På en fråga (§ 18 bilaga tre) om upphandlingen av evenemangsgolv lovar FC 

Marina att kolla kravspecifikationen på golvet så att den fungerar för rullstol. 

§6 

Status på Gubbängshallen avseende tidigare framförda 
synpunkter/klagomål. 

Boris Samuelsson från FH rådet som tidigare haft synpunkter på 

Gubbängshallen kunde inte vara med på sammanträdet men har skickat en 

rapport som bifogas protokollet som bilaga två. 

AC Robert Sköld svarar: Man har nyligen gjort en omorganisation och den nya 

anläggningschefen har gjort en felanmälan till FsK där denna anmälan har blivit 

liggande. Robert Sköld har därefter pratat med den nya chefen som tagit en 

direktkontakt med Boris om vad som behöver göras. Dom har träffats den 14/11 



 

 

och nu kommer en hel del av dessa synpunkter att åtgärdas. Däremot kommer 

detta med insynen till damernas att bli mer komplicerat att omedelbart åtgärdas.  

 

Krokar och bänkar lovar AC Robert Sköld att det skall komma upp omgående. 

Problemet med varmvattnet går inte enkelt inte enkelt att göra något åt – man 

måste trycka på vattnet i förväg. 

Robin Slätt från rådet tar upp ett generellt problem med städning som han 

upplevt från ett antal hallar/skolidrottshallar. AC Robert Sköld tror att en del av 

förklaringen är att förvaltningens egen personal städar på morgonen och sen 

kommer skolorna in och därefter omgående föreningslivet så tiden för städning 

finns inte/är inte normalt sett inbokad på eftermiddagen. Förvaltningen egna 

personal får försöka anpassa sig och städa där tidsmässigt utrymme finns. Detta 

då lokalerna är så hårt utnyttjade och tid för städning normalt sett inte går att få 

till.  

Man måste också som användare klaga och komma med synpunkter på de 

städfirmor som anlitas så förvaltningen kan komma ut och göra extra kontroller 

av städningen förtydligar AC Robert Sköld. 

På frågan från Dolly Back om när Gubbängshallen skall renoveras/byggas om så 

svarar FC Marina Högland att någon renovering under 2018 inte är aktuell – den 

har blivit nedprioriterad.  

Dolly Back vill att de två sista styckena i Boris skrivelse skall sättas upp på 

bevakningslistan dvs  

1. FHR borde få information om hur planerna exakt ligger till, 

beslutsprocess samt  att det säkras att  den anpassade 

goalballverksamheten förses med en ersättnings anläggning  under 

ombyggnadstiden. Detta måste planeras och göras i samråd med 

användarna för bästa resultat. 

2. Anpassning för goalball i Forsgrenska  huset vid Medborgarplatsen har vi 

också haft uppe till aktiv diskussion med förvaltningen. Bland annat vid 

fysiskt besök i Gubbängshallen. 

Vore bra med en status och åtgärdsuppdatering  kring den frågan också 

med tanke på att allt kring Forsgrenska just nu står still. Bra tillfälle att 

säkra att denna  aspekt inte blir bortdribblad igen vilket den blev i det som 

planerats så här långt för Forsgrenska. 

 

 §7 

Synpunkter på det gemensamma mötet med FsK:s råd. 

Alla var väldigt nöjda med studiebesöket och det gemensamma mötet. 



 

 

 

 

 

 

 

§8 

Mötestider 2018. 

 

FH rådet bestämde dagar och tid för 2018 enligt följande: 

 

Onsdagar Start 13:00 förmöte för FH rådet 14:00 för själva sammanträdet. 

24/1 

14/2 

21/3 

18/4 

16/5 

13/6 

19/9 

10/10 

14/11 

12/12 

 

§9 

Övriga frågor. 
 
Rådet gick igenom ett antal interna möten bl.a. inbjudan till dialogseminarium i 

Stockholms stad torsdag den 7 december. 

 
Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

Tillägg av två punkter från Boris brev. 

 

  

  


